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Abstract (en)
[origin: CN115247761A] The invention relates to a portable lighting device comprising a housing (1) comprising a front wall (5a) through which a
light source (3) emits lighting light, the housing accommodating a battery (4) and an electric power system for charging driven in rotation by a pulley
(15) around which a rope is wound, the rope having at least one strand arranged outside a rear wall (6a) of the housing (1), the housing comprises a
front half-shell (1a) with a front wall (5a) and a rear half-shell (1b) with a rear wall (6a), the front and rear half-shells being assembled together to form
an inner cavity slot in which the insert (25) is mounted in a sealed manner delimiting the inner cavity slot laterally in a sealed front compartment (26)
and a rear compartment (27) in which the light-emitting module (2) and the battery (4) are arranged and the pulley (15) is arranged.

Abstract (fr)
L'invention concerne un appareil d'éclairage portatif comprenant un boîtier (1) comprenant une paroi avant (5a) au travers de laquelle une source (3)
émet de la lumière d'éclairage, ledit boîtier logeant une batterie (4) et un système dynamoélectrique de recharge entrainé en rotation par une poulie
(15) autour de laquelle un cordon est enroulé, ledit cordon présentant au moins un brin disposé à l'extérieur d'une paroi arrière (6a) du boîtier (1) qui
comprend une demi-coque avant (1a) portant la paroi avant (5a) et une demi-coque arrière (1b) portant la paroi arrière (6a), lesdites demi-coques
étant assemblées pour former un logement intérieur dans lequel un insert (25) est monté de façon étanche en le délimitant transversalement en un
compartiment avant étanche (26) dans lequel le module lumineux (2) et la batterie (4) sont disposés et un compartiment arrière (27) dans lequel la
poulie (15) est disposée.
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